

土瓜灣、樂民新邨、馬頭角、曉暉華庭、海悅豪庭、欣榮花園、傲雲峰、愛民邨、何文田邨、山谷道邨、俊民苑、御龍居、欣圖軒、冠熹苑、何文田、馬頭圍邨、真善美邨、嘉多利山、窩打老道山、帝庭豪園、賀龍居、翔龍灣、啟晴邨、德朗邨
TO KWA WAN, LOK MAN SUN CHUEN, MA TAU KOK, HILLVILLE TERRACE, HORAE PLACE, JUBILANT PLACE, SKY TOWER, OI MAN ESTATE, HO MAN TIN ESTATE, VALLEY ROAD ESTATE, CHUN MAN COURT, DRAGON VIEW, CASCADES, KWUN HEI COURT, HO MAN TIN, MA TAU WAI ESTATE, CHUN SEEN MEI CHUEN, KADOORIE HILL, WATERLOO ROAD HILL, MAJESTIC PARK, PARC REGAL, GRAND WATERFRONT, KAI CHING ESTATE, TAK LONG ESTATE

學校編號 School No.	學校名稱 Name of School (備註) (Remarks)	授課時間 Session	學校類別 School Type	資助類別 Finance Type	宗教 Religion	自行分配學位學額 Discretionary Places Quota	學校地址 (電話號碼) School Address (Telephone Number)
114090	保良局何壽南小學 (P) (#2) PLK Stanley Ho Sau Nan Primary School	全日 whole-day	男女 co-ed	資助 aided		75	啟德發展計劃地盤 1 A-4 (2326 2627) [遞交申請表格地址：九龍新蒲崗康強街 30 號 - 保良局何壽南小學] [Application forms submitted to: 30 Hong Keung Street, San Po Kong, Kln - PLK Stanley Ho Sau Nan Primary School]
134872	九龍靈光小學 (S) Emmanuel Primary School, Kowloon	全日 whole-day	男女 co-ed	資助 aided	基督教 Protestantism/ Christianity	25	九龍馬頭圍盛德街 36-38 號 (2711 1232) 36-38 Shing Tak Street, Ma Tau Wai, Kln
510050	農圃道官立小學 (S) (P) Farm Road Government Primary School	全日 whole-day	男女 co-ed	官立 govt		50	九龍土瓜灣農圃道 8 號 (2760 0840) 8 Farm Road, To Kwa Wan, Kln
510130	馬頭涌官立小學 (S) (P) Ma Tau Chung Government Primary School	全日 whole-day	男女 co-ed	官立 govt		63	九龍土瓜灣福祥街 1 號 (2711 5548) 1 Fuk Cheung Street, To Kwa Wan, Kln
510939 (暫定) (Proposed)	聖公會聖十架小學 (暫定校名) (S) (P) (#3) SKH Holy Cross Primary School (Proposed school name)	全日 whole-day	男女 co-ed	資助 aided	基督教 Protestantism/ Christianity	63	啟德發展計劃地盤 1 A-3 (2320 4931) [遞交申請表格地址：九龍彩虹邨綠柳路 3 號 - 聖公會靜山小學] [Application forms submitted to: 3 Luk Lau Avenue, Choi Hung Estate, Kln - SKH Ching Shan Primary School]
511420	陳瑞祺 (喇沙) 小學 Chan Sui Ki (La Salle) Primary School	全日 whole-day	男女 co-ed	資助 aided	天主教 Catholicism	75	九龍何文田常盛街 22 號 (2711 6278) 22 Sheung Shing Street, Ho Man Tin, Kln
511862	聖公會牧愛小學 (S) SKH Good Shepherd Primary School	全日 whole-day	男女 co-ed	資助 aided	基督教 Protestantism/ Christianity	25	九龍土瓜灣馬頭圍道 171 號 (2712 3094) 171 Ma Tau Wai Road, To Kwa Wan, Kln
511927	協恩中學附屬小學 (F) (P) Heep Yunn Primary School	全日 whole-day	女 girls	資助 aided	基督教 Protestantism/ Christianity	45	九龍農圃道 1 號 (2711 1263) 1 Farm Road, Kln

自行分配學位學額是按各學校的暫定開辦小一班級數目(即按現有小六班級數目或全校課室數目除以六的結果而定(在有足夠課室情況下，取兩者中較大的數目))計算。最終各學校獲准開辦的小一班級數目會按既定準則視乎實際學位需要而定。
The Discretionary Places Quota is based on the provisional number of P1 classes, which is derived from the number of outgoing P6 classes or the number of classrooms divided by 6 (whichever is the greater and subject to the availability of classrooms), of the schools. The actual number of P1 classes approved for a school is determined according to the established criteria taking into account the actual demand.

備註 Remarks

- S 學校實施小班教學，基本每班派位名額為 25 人。若在統一派位階段有實際的需要，學校每班或需加派學生。小班教學著眼教學策略，涉及教學帶動的分組法，學校實施小班教學會按學習目標和學生需要訂定教學組的大小和數目；每班派位人數不應也不須和教學組的大小劃上等號。
The school practises small class teaching with the number of school places for allocation being basically 25 students per class. Subject to the actual need at the Central Allocation stage, the school may be allocated more students per P1 class. Small class teaching is more concerned with the teaching and learning strategy and involves teaching setting or grouping driven by teaching considerations. Schools implementing small class teaching may have different sizes of grouping and different numbers of groups subject to the learning objectives and students' needs. The number of students allocated per class should not and need not be taken as equivalent to the grouping.
- P 該校具備有部分可供肢體傷殘學生使用的設施，有關詳情請直接向學校查詢。
The school is equipped with some facilities for the children with physical disability. For details, please contact the school direct.
- F 該資助小學收取堂費，有關詳情請直接向學校查詢。
Fee-charging aided primary schools. For details, please contact the school direct.
- #2 視乎新校舍的工程進度，該校會在 2015/16 學年遷入啟德發展計劃地盤 1A-4 興建中的新校舍。在學校遷校前，獲派該校的學童或需在原來校舍上課。詳情請直接向學校查詢。
Subject to the progress of the construction of the new school premises, the school plans to move to Kai Tak Development Site 1A-4 in the 2015/16 school year. Children allocated to the school may be housed at the original school premises before the school is moved to the new premises. For details, please contact the school direct.
- #3 視乎新校舍的工程進度，聖公會靜山小學及聖公會日修小學會在 2015/16 學年遷往啟德發展計劃地盤 1A-3 興建中的新校舍並合併為一所學校，校名暫定為聖公會聖十架小學。在學校遷校前，獲派該校的學童或需在原來校舍上課。詳情請直接向學校查詢。
Subject to the progress of the construction of the new school premises, SKH Ching Shan Primary School and SKH Yat Sau Primary School plan to merge to become a single school upon moving to Kai Tak Development Site 1A-3 in the 2015/16 school year. The proposed school name is SKH Holy Cross Primary School. Children allocated to the school may be housed at the original school premises before the school is moved to the new premises. For details, please contact the school direct.

印刷版及網上版如有分別，以網上版為準。

If there is any inconsistency between the Online and the Printed versions of the List, the Online version shall prevail.

土瓜灣、樂民新邨、馬頭角、曉暉華庭、海悅豪庭、欣榮花園、傲雲峰、愛民邨、何文田邨、山谷道邨、俊民苑、御龍居、欣圖軒、冠熹苑、何文田、馬頭圍邨、真善美邨、嘉多利山、窩打老道山、帝庭豪園、賀龍居、翔龍灣、啟晴邨、德朗邨
TO KWA WAN, LOK MAN SUN CHUEN, MA TAU KOK, HILLVILLE TERRACE, HORAE PLACE, JUBILANT PLACE, SKY TOWER, OI MAN ESTATE, HO MAN TIN ESTATE, VALLEY ROAD ESTATE, CHUN MAN COURT, DRAGON VIEW, CASCADES, KWUN HEI COURT, HO MAN TIN, MA TAU WAI ESTATE, CHUN SEEN MEI CHUEN, KADOORIE HILL, WATERLOO ROAD HILL, MAJESTIC PARK, PARC REGAL, GRAND WATERFRONT, KAI CHING ESTATE, TAK LONG ESTATE

學校 編號 School No.	學校名稱 Name of School (備註) (Remarks)	授課 時間 Session	學校 類別 School Type	資助 類別 Finance Type	宗教 Religion	自行分配 學位學額 Discretionary Places Quota	學校地址 (電話號碼) School Address (Telephone Number)
512052	聖公會聖匠小學 (S) SKH Holy Carpenter Primary School	全日 whole-day	男女 co-ed	資助 aided	基督教 Protestantism/ Christianity	38	九龍貴州街14號 (2333 2313) 14 Kwei Chow Street, Kln
512176	合一堂學校 (S) Hop Yat Church School	全日 whole-day	男女 co-ed	資助 aided	基督教 Protestantism/ Christianity	50	九龍公主道7號 (2711 2440) 7 Princess Margaret Road, Kln
512192	基督教香港信義會紅磡信義學校 (S) ELCHK Hung Hom Lutheran Primary School	全日 whole-day	男女 co-ed	資助 aided	基督教 Protestantism/ Christianity	25	九龍炮仗街39號 (2712 1543) 39 Pau Chung Street, Kln
512524	九龍婦女福利會李炳紀念學校 (S) (P) KWWC Li Ping Memorial School	全日 whole-day	男女 co-ed	資助 aided		25	九龍衛理道33號 (2771 1695) 33 Wylie Road, Kln
512664	天主教領島學校 (S) Ling To Catholic Primary School	全日 whole-day	男女 co-ed	資助 aided	天主教 Catholicism	50	九龍愛民邨俊民苑 (2713 9234) Chun Man Court, Oi Man Estate, Kln
513113	獻主會小學 (S) (P) Oblate Primary School	全日 whole-day	男女 co-ed	資助 aided	天主教 Catholicism	50	九龍土瓜灣順風街1號 (2364 8375) 1 Shun Fung Street, To Kwa Wan, Kln
514250	聖羅撒學校 (P) St Rose of Lima's School	全日 whole-day	女 girls	資助 aided	天主教 Catholicism	60	九龍基堤道4號 (2338 2807) 4 Embankment Road, Kln
560634	中華基督教會灣仔堂基道小學 (九龍城) (S) (U4) CCC Wanchai Church Kei To Primary School (Kowloon City)	全日 whole-day	男女 co-ed	資助 aided	基督教 Protestantism/ Christianity	38	九龍土瓜灣靠背壘道170號 (2714 7000) 170 Kau Pui Lung Road, To Kwa Wan, Kln
569631	獻主會聖馬善樂小學 (S) St. Eugene de Mazenod Oblate Primary School	全日 whole-day	男女 co-ed	資助 aided	天主教 Catholicism	38	九龍土瓜灣天光道24號 (2715 1011) 24 Tin Kwong Road, To Kwa Wan, Kln

自行分配學位學額是按各學校的暫定開辦小一班級數目(即按現有小六班級數目或全校課室數目除以六的結果而定(在有足夠課室情況下,取兩者中較大的數目))計算。最終各學校獲准開辦的小一班級數目會按既定準則視乎實際學位需要而定。
The Discretionary Places Quota is based on the provisional number of P1 classes, which is derived from the number of outgoing P6 classes or the number of classrooms divided by 6 (whichever is the greater and subject to the availability of classrooms), of the schools. The actual number of P1 classes approved for a school is determined according to the established criteria taking into account the actual demand.

備註 Remarks

- S 學校實施小班教學,基本每班派位名額為25人。若在統一派位階段有實際的需要,學校每班或需加派學生。小班教學著眼教學策略,涉及教學帶動的分組法,學校實施小班教學會按學習目標和學生需要訂定教學組的大小和數目;每班派位人數不應也不須和教學組的大小劃上等號。
The school practises small class teaching with the number of school places for allocation being basically 25 students per class. Subject to the actual need at the Central Allocation stage, the school may be allocated more students per P1 class. Small class teaching is more concerned with the teaching and learning strategy and involves teaching setting or grouping driven by teaching considerations. Schools implementing small class teaching may have different sizes of grouping and different numbers of groups subject to the learning objectives and students' needs. The number of students allocated per class should not and need not be taken as equivalent to the grouping.
- P 該校具備有部分可供肢體傷殘學生使用的設施,有關詳情請直接向學校查詢。
The school is equipped with some facilities for the children with physical disability. For details, please contact the school direct.
- U4 該校與中華基督教會基道中學採用「一條龍」辦學模式。
The school and CCC Kei To Secondary School adopt the 'through-train' mode.